



India Chem 2024

October 17-19, 2024

Department of Chemicals & Petrochemicals, Ministry of Chemicals & Fertilizers, Government of India, jointly with FICCI is organising the **13th Edition of "India Chem 2024"** from **17th - 19th October 2024** at Bombay Exhibition Centre, Mumbai, India.

The theme of the '**India Chem 2024**' is «**Advantage BHARAT: Indian Chemicals and Petrochemicals paving the future**». The exhibition will showcase the enormous opportunity offered by rapidly growing Indian chemicals and petrochemicals industry and provide a platform for investors, both domestic and international to interact and forge alliances. The various components of '**India Chem 2024**' comprise of International exhibition, Global CEOs Round table, chemicals and petrochemicals forums, conclaves on different industry segments, i.e. chemicals, petrochemicals, dyes and pigments, agrochemicals etc.

Applicants are requested to complete information at the '**India Chem 2024**' through the following website link: <https://registrations.ficci.com/fichem/online-registration.asp>.

All applications for foreign visitors/buyers participation are subject to confirmation by Screening Committee. The committee will also decide on the quantum of facilities and hospitality to be granted to the selected participant.

More detailed information about '**India Chem 2024**' is available on website: www.indiachem.in.

In case of any questions, kindly email to Anurag Chandra, Department of Chemicals and Petrochemicals - anurag.chandra28@gov.in); and Manoj Mehta, FICCI - manoj.mehta@ficci.com; tel +91-9891098772.



India Chem 2024 17-19 октября 2024 г.

Департамент химии и нефтехимии Министерства химической промышленности и удобрений Правительства Индии совместно с FICCI организует **13-ю выставку «India Chem 2024» с 17 по 19 октября 2024 года** в Бомбейском выставочном центре, Мумбаи, Индия.

Тема выставки **«India Chem 2024» — «Преимущества БХАРАТ: индийская химическая и нефтехимическая промышленность прокладывает путь в будущее»**. Выставка продемонстрирует огромные возможности, предоставляемые быстро растущей индийской химической и нефтехимической промышленностью, и предоставит инвесторам, как местным, так и международным, платформу для взаимодействия и создания альянсов. Различные компоненты **«India Chem 2024»** включают международную выставку, глобальный круглый стол генеральных директоров, форумы по химической и нефтехимической промышленности, конклавы по различным отраслевым сегментам, например, по химической, нефтехимической, красящей и пигментной продукции, агрохимической продукции и т. д.

Кандидатам предлагается заполнить информацию на **«India Chem 2024»** по следующей ссылке на веб-сайт: <https://registrations.ficci.com/fichem/online-registration.asp>.

Все заявки на участие иностранных посетителей/покупателей подлежат утверждению Отборочной комиссией. Комиссия также примет решение о количестве удобств и гостеприимства, которые будут предоставлены выбранному участнику.

Более подробную информацию о «India Chem 2024» можно найти на сайте: www.indiachem.in.

В случае возникновения каких-либо вопросов отправьте электронное письмо Анурагу Чандре, Департамент химии и нефтехимии - anurag.chandra28@gov.in); и Манодж Мехта, FICCI - manoj.mehta@ficci.com; тел +91-9891098772.